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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen további intézkedéseket tervez a kormány a 
mézhamisítás ellen, a hazai termelők védelme érdekében hozni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Nagy problémát okoz, hogy az EU-ba, többek között Magyarország piacára is nagy mennyiségben 
hamisított méz érkezik, letörve ezzel a méz árát.

Sajnos kiszorul a magyar méz a nyugat-európai vevők köréből, illetve a hazai áruházak polcaira is 
kerül olyan méz, mely csupán az élelmiszerbiztonsági körülményeknek felel meg. Európában az 
elmúlt 10 évben 35-40%-al csökkent a méz felvásárlási ára.

Magyarország pedig a meghatározó exportőr az Európai Unióban, de sajnos jelenleg az olcsó ukrán 
és kínai méz miatt nincs akkora igény a magyar termékre.

Egyelőre úgy tűnik, nincs semmi akadálya annak, hogy az olcsó dömping méz elborítsa Európát.

A kormány az Ön személyében kiállt a magyar méhészek mellett!

Ugyanakkor bőven van még mi tenni, az ügy érdekében.

Az alábbi kérdésekben várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát.

Van e tudomása a kormánynak arról, hogy mértékben található meg a hazai áruházak piacain a 
hamisított, bekevert méz? Miért nincsen ellátva védjeggyel az összes hazai méz termék?

Ön szerint vannak-e olyan hazai vállalatok, melyek érdekeltek a mézhamisításban és hozzájárulnak 
az olcsó, nem magyar termelői méz kereskedelméhez?

Milyen további intézkedéseket tervez a kormány a mézhamisítás ellen, a hazai termelők védelme 
érdekében hozni?



Tisztelettel Hohn Krisztina
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